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1 Opening

1 Opening

David Laan opent de vergadering om 13:05.

2 Vaststellen agenda

Sjoerd had een aantal zaken die hij wilde bespreken en vroeg zich af of dat mogelijk is
met de huidige agenda. Dit is mogelijk en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.5

3 Mededelingen

Sjoerd heeft de Google Drive opgeschoont, waardoor alle documenten nu netjes gesoor-
teerd zijn in mappen en alles makkelijk te vinden zou moeten zijn.

4 Goedkeuren Notulen

Omdat Sjoerd pas sinds kort bij het bestuur van de stichting zit, heeft hij de notulen10

niet gelezen. Mike gaat alle oude notulen naar Sjoerd sturen. De vorige notulen zijn
goedgekeurd.

5 Oude Actiepunten

• David gaat verder met het huishoudelijk reglement. Dit is gedaan en deze is nu
ook voltooid.15

• Melin moet langs Yvette gaan voor een cursus boekhouden voor gevorderden.
Sjoerd is nu penningmeester en heeft dit vaker voor andere verenigingen gedaan.
Dit is dus niet meer relevant.

• Melin moet contact opnemen voor de maatschappij van bestuursaansprakelijkheid-
verzekeringen. Sjoerd gaat hier verder achteraan.20

• Mike moet zorgen dat de website online gaat komen. Mike gaat hier verder ach-
teraan zodra er een pinpas is zodat we de hosting kunnen betalen via de stichting.

• David gaat uitzoeken of wij een kascontrolecommissie moeten aanstellen. Dat is
niet nodig.

• David gaat nogmaals een formulier invullen bij de ING. Heeft hij al gedaan, maar25

wordt later in de vergadering besproken.

• Mike gaat de logo’s naar David sturen. Dit is gebeurd.
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6 Rekening

• David gaat aan het bestuur van de NSA vragen of zij kunnen vragen aan Marie
Curie hoe zij dingen hebben geregeld omtrent de bestuursaansprakelijkheidsverze-
kering. Het SPIN vindt zo plaats en daar wordt dit als het goed is besproken.30

• Melin moet de begroting helemaal uitwerken. Sjoerd gaat deze afronden.

6 Rekening

David meldt dat dit niet echt goed gaat. Hij vraagt aan Sjoerd of hij dit nu kan over-
nemen, gezien het bij David weinig succesvol is gebleken. De adreswijziging is nu wel
eindelijk goed doorgekomen. Sjoerd gaat vanmiddag langs het kantoor om het even te35

vragen(Actie). Sjoerd wil weten wanneer het voor het laatst is aangevraagd. David zegt
dat dit ongeveer een maand geleden is. David denkt dat het niet heel zinnig is om langs
te gaan, gezien dat niet heeft gewerkt in het verleden. Sjoerd gaat alsnog langs.

7 Sjoerd

Sjoerd is met de aansprakelijkheidsverzekering bezig. Hiervoor heeft hij een begroting40

nodig, KvK formulieren en de statuten. David heeft al aan Max Verweg gevraagd of hij
de papieren statuten kan aanvragen bij de notaris. Verder zou het bestuur van de NSA
de meest recente digitale versie moeten hebben, gezien zij de stichting hebben opgericht.

Sjoerd zegt dat hij het niet helemaal duidelijk vindt of het wel echt noodzakelijk is
om een verzekering te nemen. In zijn ogen moet de verzekering voorkomen dat het eigen45

vermogen van de bestuurders wordt aangesproken. David zegt dat dit het niet helemaal
is, maar dat een belangrijk deel te maken heeft met rechtsbijstand. Sjoerd gaat ook
contact opnemen met de ASVA, misschien dat zij mogelijkheden weten die goedkoper
zijn dan de normale verzekeringsmaatschappijen.(actie)

Sjoerd heeft verder naar de begroting gekeken en denkt dat het opzich wel prima50

is. Hij wil een overzicht hebben van de subsidies. Mike zegt dat dit bij het volgende
onderwerp aan bod komt.

8 Lopende zaken

Sjoerd vraagt zich af of de deelnemersbijdrage wordt bepaald door het bestuur. David
meldt dat de deelnemersbijdrage in principe door de commissie wordt bepaald.55

Mike geeft een overzicht van de subsidies. Dit gaat verder geen problemen opleve-
ren naar verwachting, sommige dingen zijn wat hoger ingeschat omdat er fondsen zijn
aangeschreven waar nooit eerder contact mee is geweest. Gezien we een aardig plafond
hebben, gaat dit geen financiele problemen opleveren.60

Mike denkt dat het allemaal wel goed gaat op dit moment. David denkt dat wanneer
het een mooi boekje is we meer geld kunnen krijgen voor logos. David denkt dat Mike wel
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9 WVTTK

op de binnenlandse dingen moeten focussen. Sjoerd vraagt zich af of er al een planning
is. Deze is er en hier kan hij het beste zelf naar kijken.

Sjoerd had een vraag over aanbetalingen. Jelle en Melin zijn bezig met de admini-65

stratie aan het uitwerken, die kunnen waarschijnlijk een accurater antwoord geven op
de vraag.

9 WVTTK

Sjoerd gaat een sushi-kit kopen voor de constitutieborrel die zometeen is(Actie).

10 Rondvraag70

Sjoerd vraagt zich af hoe het binnen de commissie gaat. Mike merkt op dat het enige
probleem is dat het met een commissie van 7 man moeilijk is om iedereen voor een verga-
dering bij elkaar te krijgen. Verder let David goed op met betrekking tot de activiteiten
en het functioneren van de commissie.

Sjoerd vraagt zich af wat we allemaal gaan doen precies. David zegt dat het veel75

hetzelfde is als voorgaande jaren qua idee, met meer observatoria en deeltjesversnellers.

11 Herhaling actiepunten

• Mike moet Sjoerd alle voorgaande notulen per mail toesturen.

• Sjoerd gaat langs het ING kantoor om daar even na te vragen hoe het staat met
de rekening.80

• Sjoerd gaat bellen met de ASVA over de bestuursaansprakelijkheidsverzekering.

• Sjoerd gaat een sushi-kit kopen voor vanavond.

12 Volgende vergadering

David gaat een datumprikker sturen voor de volgende vergadering.

13 Sluiting85

David sluit de vergadering om 13:33.
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